
 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Svenska 

klubben för flerfärgade pudlar 2022-06-12. 
 

 

Närvarande: 

Maria Wiener, Marie Dahl, Marita Eriksson, Mari Norén, Kristina Johansson, 

Helen Hällgren och Åsa Bergh. 

 

§88. Ordf. Mari Norén förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. 

 

§89. Föreningens ordinarie sekreterare närvarar och för således protokoll. 

Till justeringsperson utses Marita Eriksson.  

 

§90. I förväg presenterad dagordning godkännes. 

 

§91. Föregående mötes protokoll godkännes enhälligt och läggs därefter till 

handlingarna. 

 

§92. Kassör Maria Wiener rapporterar att likviditeten är god. Bankkort ska 

utfärdas för ordförande och kassör. 

 

§93. Kassarapport: I dagsläget finns 12.500:- i kassan. 

Väntade utgifter är 1734:- för Visma Bankkostnader  

och 437:- anslutningsavgift för bank. 

 

§94. Medlemsrapport: Klubben har idag 44 medlemmar. Det har efterfrågats 

möjlighet att betala med swish men i nuläget kan vi inte erbjuda den möjligheten. 

 

§95. Hemsidan har nu kommit ut på nätet. 

Den har fått mycket positiv feedback. 

Arbetet fortskrider. 

 

§96. Diskussion om hälsokrav. 

Vårt mål är att följa minst SKK-s och klubbens egna riktlinjer. 

I dagsläget håller våra flerfärgade pudlar en god hälsostandard och givetvis vill vi 

att det ska fortsätta i den riktningen. 



 

§97. Uppdatering angående vår ansökan att bli en klubb under SKK: 

 

Avelskommittén har vid sitt senaste möte beslutat att bordlägga frågan om de flerfärgade pudlarnas 

framtid.  

 

Protokoll fört vid möte med Svenska Kennelklubbens avelskommitté, AK, 2022-05-31. 

 

§ 54 Bordlagda ärenden och uppdrag från föregående möte  

d) 2022 1 § 13 b Flerfärgade pudlar Det svar som AK efterfrågat av CS hade till dagens möte 

inkommit, CS 2022 3 § 53 e. AK diskuterade åter frågan utifrån svaret från CS. CS önskar att NKUs 

vetenskapliga SKK/AK nr 3 2022 2022-05-31 Sida 4/11 kommitté tar upp frågan vid nästa möte. Till 

dagordningen fanns också inkommen information från Specialklubben. Beslutades därmed att åter 

bordlägga frågan.  

e) 2022 2 § 35 Flerfärgade pudlar och ansökan om egen stambok Ansökan bordlades åter i väntan på 

vad som framkommer vid diskussionerna i NKUVK. 

 

§98. Facebook: 

Vår grupp är aktiv och målet är att det ska vara ett forum med högt i tak. Samtidigt 

vill vi inte att gruppen ska fungera som reklamplattform eller kontaktnät för 

verksamhet som vi inte stödjer.  

 

§99. Nästa möte planeras till den 7:e augusti. 

 

§100. Mötet avslutas med målsättningen att med fortsatta gemensamma krafter 

sträva efter att den flerfärgade pudelns kontaktnät ska fortsätta växa. Vår hemsida 

är igång och nu blickar vi framåt! 

 

 

Sekreterare Åsa Bergh   Ordförande Mari Norén 

 

 

Justeringsperson Marita Eriksson 

 


